
Zápis 2. zasedání předsednictva divize 01 ČSTS 
 
Datum: 1.6.2007 
Místo konání: KD Vltavská 
Přítomni: ing.Rostislav Filgas, ing. Eva Bartuňková, Jiří Pixa, Tomáš Heller 
(Nepřítomni: ing. Miroslav Brožovský, Jiří Ševčík, Dobromil Nováček) 
Host: Ondřej Kotík za TipDance 
 
 
PROGRAM A VÝSLEDKY JEDNÁNÍ 2. ZASEDÁNÍ PŘEDSEDNICTVA PRD: 
 
1) Na 2. zasedání divize byly projednány jednotlivé body-úkoly VR k projednání a 
program na Zasedání Prezidia, které proběhne následně dne 3.6.2007 
 
Úkoly ke schválení na Prezidiu vč. podkladů byly rozeslány e-mailem všem členům 
předsednictva a předsedovi dozorčí komise PRD dne 22.5.2007. 
 
Rekapitulace - Program jednání prezidia: 

1. Kontrola úkolů 

2. Činnost orgánů ČSTS 

3. Zpráva o hospodaření za rok 2006 

4. Výběrové řízení na akce roku 2008 

5. Pravidla pro předvolební kampaň k volbám na VS2007 

6. Úpravy dokumentů 

6.1. OŘ B4 - Poroty pro MČR a IDSF (VR26, bod 4.2) 

6.2. OŘ C1 - Kvalifikační řád (VR26, bod 4.3) 

6.3. OŘ B1 Nominační řád (VR26, bod 4.1.1.a) 

6.4. Soutěžní řád 

6.4.1. Účast naMČR (VR26, bod 4.1.1.b) 

6.4.2. Započítávání bodů (VR26, bod 4.1.1.e) 

6.4.3. TL - bonifikace za složení porot (VR26, bod 4.1.2) 

7. Různé 

7.1. Kandidáti na porotce IDSF (VR26, bod 5.1) 

7.2  Žádost o dotaci (VR26, bod 5.3) 

7.3. IDSF AGM - Stanoviska ČSTS (VR26, bod 5.2) 
 
 
Uvedené body byly na 2. zasedání PRD projednány takto: 
 

3. Zpráva o hospodaření ČSTS za rok 2006 

 



Předložená zpráva o hospodaření (konečná bilance ČSTS) obsahuje schematický přehled 
příjmů a výdajů. Prostředky už byly použity jak byly, ale za naši divizi bychom rádi nahlédli 
do bližšího rozpočtu (rozpadu) účetnictví, jmenovitě za vzdělávací akce – kongres: výdaje 
388 046, školení porotců: 266968. (Příjmy na školení porotců: 203 934) Jako pořadatelé 
seminářů se zahraničními lektory máme za to, že by se například na tomto poli dalo ušetřit. 
Rádi bychom měli lepší přehled o těchto kalkulacích. 
Příjmy: 4.758.05363 
Výdaje: 4.898 884,90 
Finanční výsledek za 2006: - 140.831,27 ! 
ANO s žádostí o rozpad účetnictví 
 

4. Výběrové řízení na akce roku 2008 
 
Vyhodnocení výběrového řízení pro akce 2007 – MČR, TL a další návrhy soutěžní komise na 
přidělení organizátorství 
S předloženým návrhem výběrového řízení  přítomní členové PRD souhlasí (ANO) 
 

5. Pravidla pro předvolební kampaň k volbám na VS2007 
 
Výkonná rada ČSTS předložila termíny dalších zasedání takto: 

PR, Praha 13.10.2007 
VS, Praha 14.10.2007 
 

6. Úpravy dokumentů 

6.1. OŘ B4 - Poroty pro MČR a IDSF (VR26, bod 4.2) 
Úpravy Organizačního řádu – Poroty pro MČR a IDSF 
S předloženým návrhem úpravy OŘ přítomní členové PRD NEsouhlasí. 

Úprava se týká možnosti získat licenci IDSF na základě splnění podmínky pro jmenování 
alespoň do 2 porot (např. LAT  nebo ST a 10 tanců, formace se nepočítají) – toto kritérium 
zjemňuje možnost získání licence pro specialisty, kteří tančili finále MČR 10 tanců, ale dle 
názoru PRD toto není spolehlivým kritériem kvality. Při nesplnění stávajících  podmínek pro 
ST a LAT by bylo lépe řešit konkrétní případ od případu. 

 

6.2. OŘ C1 - Kvalifikační řád (VR26, bod 4.3) 
Úpravy kvalifikačního řádu – Podmínky pro akreditační střediaka třídy III 
Jedná se o formální změny časového plánu a lektorského sboru. 

PRD souhlasí se změnami (ANO) 

 

6.3. OŘ B1 Nominační řád (VR26, bod 4.1.1.a) 
Starty ve vyšších kategoriích 
Přítomní členové PRD souhlasí s předloženými návrhy změn tvorby Rank Listu  
Bod a) Posunutí termínu tvorby Rank listu na 1.1. atd. ANO 
Bod c) TL  povolení startu nižších kategorií u vyšších (u seniorů opačně) NE (zdá se nám, že 
pokud nemohou páry sbírat body do Rank listu z lig, a chtějí být přitom zařazeny mezi členy 
národního týmu, přinutí je to konfrontovat se s páry v zahraničí. Zdá se nám, že již povolená 
účast na postupových soutěžích ve vyšších věk. kategoriích je dostatačující pro konfrontaci a 



možnosti účasti v soutěži s početnějším polem účastníků. Současná praxe tanečních lig se 
nám zdá vcelku dobře fungující. 
Bod d) V rámci postupových soutěží možno startovat ve vyšší věk. (u sen. nižší) kategorii 
ANO 
 

6.4. Soutěžní řád 

6.4.1. Účast naMČR (VR26, bod 4.1.1.b) 
Viz – úpravy nominačního řádu Bod b) MČR povolení startu nižších kategorií u vyšších (u 
seniorů opačně) NE (funguje to z našeho pohledu dobře) 

6.4.2. Započítávání bodů (VR26, bod 4.1.1.e) 

započítávání bodů  pokud by páry mohly soutěžit ve vyšší věk. Kat. na TL a MČR – 
vzhledem k tomu, že nesouhlasíme s bodem b) a bodem c), bod e) týkající se vedení dvojí 
databáze je bezpředmětný (NE) 

6.4.3. TL - bonifikace za složení porot (VR26, bod 4.1.2) 
Bonifikace TLD za složení poroty dle regionů 
Praha má nejvíce porotců 1, rozložení podle regionů by tedy neodpovídalo procentuálnímu 
rozložení poroty, návrh je navíc vypracován pro 7-mi člennou porotu, při zorganizování 
objektivnější 9-11- členné poroty by předložená bonifikace dle regionů byla naprosto 
znevýhodňující kritérium. 

S předloženým návrhem bonifikace přítomní členové PRD NEsouhlasí. 

 

7. Různé 

7.1. Kandidáti na porotce IDSF (VR26, bod 5.1) 
Kandidáti na porotce IDSF – Jana Novotná – ANO 

 

7.2 Žádost o dotaci (VR26, bod 5.3) 

Bureš za 10. místo na MS ve ST-Moskva ANO 

 

7.3. IDSF AGM - Stanoviska ČSTS (VR26, bod 5.2) 

Delegáti pro účasti na jednáních IDSF a IPDSC ANO 

- IDSF AGM: Odstrčil, Novotný ANO 

- IPDSC zakládací GM: Odstrčil (komise pro stanovy), Novotný (komise pro páry) 
AN O 

 
VR ukládá delegátům podpořit: 

- založení profesionální organizace pod kontrolou IDSF (viz diskuse na PR23) ANO 
vznik kontinentálních federací jako součást struktury IDSF (návrh vypracovaný Odstrčilem v 
roce 2005) ??? Jako bod pro diskusi považujeme vznik kontinentálních federací jako součást 
IDSF, máme za to, že další, rozšířené strukrury jsou zátěží pro vedení jakékoliv organizace 

- kandidaturu P. Odstrčila do prezidia IDSF (návrh přednese P. Barnat) ANO 
 
 



 
2) Další body projednávané na zasedání PRD 
a) PRD mimo tyto body diskutovala o možnosti  počítat soutěže IDSF na území ČR podle 
vzoru např. Německa a chtěla by tuto změnu dále doporučit. 
 
b) PRD projednala možnosti spolupráce s Ondřejem Kotíkem, hostem zasedání PRD a hodlá 
činnost O.Kotíka podpořit, pokud bude jeho činnost legislativně bez výhrad vůči ČSTS. 
O.Kotík sám vyvinul aktivní snahu o dohodu s ČSTS, jmenovitě panem Barnátem. 
Domluvena byla časová souslednost možnosti využití dat z databáze ČSTS až po jejím 
oficiálním zveřejněním na webu ČSTS. Pan Barnát podle slov O.Kotíka prý má ještě výhrady 
k tomu, že O.Kotík na zákledě své činnosti vytváří archiv a nepracuje pouze s aktuálními 
údaji. PRD v tomto bodu nevidí problém. Archív a databáze (podle vzoru dancesportinfo.net) 
jsou podle PRD naopak přínosným zdrojem informací. Dále by PRD chtěla zjistit, jak je to se 
vztahem společností ABTECH, která data zpracovává a FINCORP, která podle všeho dala 
vlastní. Proč nemá ČSTS přímý vztah s ABTECH  figuruje zde prostředník FINCORP? 
 
PRD navrhla k dalšímu jednání tvorbu stránek Pražské divize. 
 
Databáze O.Kotíka je ke zhlédnutí na www.tipdance.com 
 
 
 
 
Zápis provedla: 
Ing. Eva Bartuňková 
1.6.2007 


